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Onsdag d. 12. april 2023 kl. 17.00-20.00 – Bækkegårdsskolen 

 
 
Deltagere: Anne Mollerup - AM (forældrerepræsentant, LÆR) 

Henrik Sass – HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard – CW HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen - DP (forældrerepræsentant, VEK) 
Martin Gramstrup MP (forældrerepræsentant, LÆR) 
Anders Justian AJ (forældrerepræsentant, VEK) 
Nanja Andersen NA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Axel Carøe (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Anne-Sofie Gyldenkærne Jensen – SAJ (medarbejderrepræsentant, STE) 
Mona Majland - VMM (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Tanja Ibsen – LTI (Konstitueret distriktsleder og daglig leder LÆR) 
Katrine Bill (elevrådsrepræsentant, LÆR) 
Mads Esbech (elevrådsrepræsentant, BÆK) 
Emil Christiansen (elevrådsrepræsentant, STEN) 

 
Suppleant:  
Inviteret: Filip Dam Bjørkman 
Afbud:  Susanne, Anders, Martin, Katrine og Emil 
 
Ordstyrer: Nanja 
Referent: Filip 

 

 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt.  Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden og referat 17.00-17.05 Godkendt 

2a O Nyt fra formand 17.05-17.15 Anne har deltaget i elevrådet på Lærkeskolen. Stor inspiration og en 
god oplevelse. 
Veksø-Søsum-sag har fyldt meget.  

2b O Nyt fra ledelsen 17.15-17.25  Hvornår aflyses møderne? Drøftelse på baggrund af frem-
mødet sidste gang.  
Konklusion: Vi afholder møder trods lavt fremmøde.  

 Ledelsessituationen:  
Franz er stoppet, der er lavet en gensidig aftale omkring fra-
trædelsen. Tanja kan dog kontakte ham med henblik på 
overlevering og sparring frem til 1.5.2023.  
Ny It-medarbejder ansættes frem til sommer – aftale er un-
der udarbejdelse. 
 
Spørges ind til Distriktsleder situationen. Her nævnes at di-
striktslederstillingen formodentlig slås op frem mod som-
merferien.  
 
Hvilke erfaring kan vi gøre ift det aflyste arrangement af digi-
tal-dannelse. Kunne der opnås større succes ved at lave invi-
tationen bredere.  
Fastsættelse af ny dato i efteråret, hvor alle forældre bliver 
inviteret.  
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2c O Nyt fra medarbej-
derne 

17.25-17.40 Bæk: Økonomi fylder. Der er ved at falde ro på og der er større for-
ståelse for situationen. 
Vinder af Penge-ugen – 7B har vundet konkurrencen af alle klasser i 
DK. Derfor skal de nu deltage i finalen i Belgien. Dette promoveres i 
presse og via kommunens sociale medier.  
 
Veksø: Penge til ny legeplads, så der arbejdes herpå. Nedsat et ud-
valg. Mini’erne giver lidt plads udfordringer. Fagfordelingen fylder 
her, da det ikke vides om der bliver en eller to 1.klasser.  
 
Stengårdsskolen: Stor fernisering netop overstået.  
 
Lærkeskolen: Økonomi fylder også her. Lærkeskolens 50 års fødsels-
dag afsluttes med et åbent hus arrangement.  
Den ”grå del-skole” (tidligere medarbejdere, som er gået på pension) 
vil meget gerne deltage i denne fejring. Invitation sendes via Lærke-
skolens ledelse.  
 
Nyt vedr. rådgivningsudvalget. Der skal forelægges et antal modeller, 
som politikerne skal vælge imellem.  
 

2d O Nyt fra elevråd 17.40 – 17.50 Emil (Elevrådsformanden) fraværende da han deltager i en kommu-
nalt elevrådsarrangement. 

2e O Nyt fra andre 17.50-18.00  

3 D+B Dispensation 30 ele-
ver i kommende 1. 
kl. på Veksø 

18.00-18.15 I dag d. 12.4.2023 har vi på skolebestyrelsesmødet i distriktsskole 
Stenløse drøftet dispensation fra klasseloftet på 28 elever på kom-
mende 1.årgang på Veksø skole. På nuværende tidspunkt er der 29 
elever i klassen, og der er yderligere et barn, der ønsker at starte på 
Veksø Skole d. 1.6.2023. Det blev drøftet, om der ønskes dispensa-
tion til, at der kan være 30 elever i kommende 1. Klasse på Veksø 
Skole.    
 
Skolebestyrelsens holdning er, at vi generelt skal følge de gældende 
styringsvedtægter. Skolebestyrelsen mener derfor, at der kun skal 
være 28 elever i hver klasse.  
Dog mener skolebestyrelsen, at der skal søges dispensation til at fort-
sætte med de 29 nuværende elever, da det anses at være et særligt 
tilfælde jf. de gældende styringsvedtægter, da det 29. barn allerede 
har gået et år i klassen.  
Det 30. barn vurderes ikke til at høre under særlige tilfælde jf sty-
ringsvedtægter, derfor skal der ikke søges dispensation for det 30. 
barn.   

4 O+G Økonomi, budget 18.15-18.30 Tanja præsenterer budget.  
Budget godkendes 

5 D+B Princip for undervis-

ningens organisering  

 

18.30-18.55 Godkendt.  

6 D+B Principper for fælles-
arrangementer for 
eleverne i skoletiden 
– lejrskoleophold, 
praktik mm.  

18.55-19.15 Punktet udskydes til næste møde 

 

 

 

 

 

7 D Statusrapport 19.15-19.30 Punktet udskydes til næste møde 
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8 D Lukket møde 19.30- 19.40  

9 D Evt.  19.40-19.50  
 

7 G Referat afslutning 19.50-20.00  

Kommende nye punkter: 

Status på ALT, hvilke indsatser er der lavet handleplan på skolerne. 
Halvårsstatus 

 

 

 

 


